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Oarja Lukman Zunec 

O beine Trnovska vas, De
strnik, Sveti Andraz, Sveta 
Trojica in Cerkvenjak so 

pred kratkim odstopile od pogodbe 
za izdelavo projektne dokumenta
cije za pridobitev mnenj in gradbe
nega dovoljenja v sklopu regijskega 
projekta Celovita oskrba vodovo
dnega sistema Spodnje Podravje, ki 
ga je 17 spodnjepodravskih obein 
podpisalo 8. januarja letos. Veeraj so 
podpisale novo pogodbo konzorcija 
omenjenih obein za pripravo doku
mentacije za priblizno 17 kilome
troY transportnega povezovalnega 
voda, ki je vredna 121 tisoe evrov in 
pomeni zaeetek 13 milijonov vredne
ga projekta. 

Kot so ob podpisu pojasnjevali 
zupani petih obein, stem nikakor ne 
izstopajo iz skupnega regijskega pro
jekta, temvee predvsem pospesujejo 
pripravo dokumentacije, s katero bi 
lahko ze letos kandidirali na razpis 
za evropski denar. 

Bolje prej kot v casovni stiski 

"Bolje je, da smo pripravljeni in 
imamo dokumentacijo ob razpisu 
ze pripravljeno, kot da se sooeimo 
stem, da projektov sploh nimamo 
ali pa nimamo pripravljenih svojih 
delezev, ki niso majhni," je pouda
ril gostitelj podpisa, trnovskovaski 
zupan AIojz Benko. Zupanja obeine 
Sveti Andraz Darja Vudier Berlak 
je dala pobudo za loeeno pripra
vo projekthe dokumentacije, ker 
so se zadeve vse prevee zavlaeeva-

SPODNJEPODRAVSKI VODOVOD 

eizstop, 
V ' ampak pospese 

Pet slovenskogoriskih obcin s samostojno 
potezo, da bi pravocasno dobili dokumentacijo 

za prijave na razpise za denar EU za obnovo 
transportnega cevovoda 

Ie in odmikale: "In to kljub sklenje
nim dogovorom. Ker smo ugotovili, 
da se nikamor ne premaknejo in da 
so nekatere obCine hotele v projek
tih uresnieiti gradnjo primarnih ali 
celo sekundarnih vodov, ki v tak re
gijski projekt ne sodijo, smo se od
loeili nekaj ukreniti. Nas namen je 
vsekakor ostati v skupnem projektu, 
vendar zelimo jasno sporoCiti osta-

GiVskova zaskrbljena 

lim partnericam, da smo pred svoji
mi obeani odgovorni za to, da dobijo 
kakovostno pitno vodo, in moramo 
pri tern biti bolj dejavni." 

Pritegnil ji je trojiSki zupan 
David Klobasa, zupan Marjana 
Zmavc pa poudaril, da stem ne de
lujejo razdiralno, temvee zelijo sarno 
konstruktivno prispevati, da bi 
evropski denar eim prej in Cim bolje 

Ptujska Zupanja Ntdka Gaf§ek: 'obane so odlocitev sprejele brez vedno
sti naSe obMne in se v dopisu niso opredelile glerle financiranja projek
tiranja skupnih delov. Na podlagi dopisa se je preostalih dvanajst obtin 
dogovorilo, da nadaljujemo postopek izoire izvajalca in ga pelje MOP. Ce 
ne bo jasne zaveze preostalih obtin, da bodo financirale skupne dele, 
bomo projektirali le za potrebe obein, ki ostajajo podpisnice pogodbe." 
Skupni sHop projekta tako ostaja infrastruktura za povezavo sistema, ki 
ga bodo sodellljOq financirali po kljutu porane vode. Sekundarne vode 
in druge predloge bo financirala vsaka posarnezna obcrna. ·obane smo 
zaskrbljene nad enostranskimi odlocitvami, najprej obCin Kidricevo in 
StarSe, ki k podpisu pogodbe nista pristopili, in nato se petih obtin, ki so 
od Ze podpisanih zavez enostransko odstopile; se pravi Gajskova. 

GRADNJA V KIDRICEVEM 

Obnova Tovarniske ceste 
Pocasneje skozi Kidricevo, kjer to pomlad potekajo 
obnovitvena dela na Tovarniski cesti, ki je se vedno 

tlakovana z granitnimi kockami 

lozba DRSI v obCini Kidrieevo. Pri 
novozgrajenem bloku na zaeetku 
naselja je bilo pred meseci zgrajeno 
tudi kroziSee, za kar je drZava zago
tovila 300 tisoe evrov, obCina pa 160 
tisoe evrov. 

izrabili. DestrniSki zupan Franc 
Puksic je opozarjal na slabe izku
snje regijski projektov iz preteklo
sti; iz katerih sklepa, da so nekatere 
obeine drzale figo v zepu in bi denar 
raje porabile za nekatere svoje pro
jekte. Zato so skupni projekti precej 
stagnirali. 

Pripravljeni sklop ni sporen 

Podpisana pogodba napoveduje pro
jekt za izdelavo dokumentacije, ki 
jo potrebujejo za izdajo gradbenega 
dovoljenja za rekonstrukcijo vodo
voda od meje z mestno obeino Ptuj 
do obeine Sveta Trojica oziroma Cer
kvenjak. Pripravljeni projekt je ne
sporen, saj v nieemer ne nasprotuje 
dokumentom,1d so sicer ze izdelani 
za celotno Spodnje Podravje. Javno 
narocilo za izbor izvajalca bodo ob
javili do 15. junija letos. Ob tern pa je 
pet obCin tudiZe prieelo postopek 
pridobivanja katastra zemljiSe. 

"Izrecno zelimo poudariti, da 
pri oddaji svojega sklopa ne gre za 
delitev vodovodnega sistema, zato 
ne pristajamo na zavajanja in ma
nipulacije, da vodovodni sistem 
zaradi nase odloCitve razpada. Nasa 
poteza pomeni, da bomo oddali svoj 
sklop, ki se lahko kadarkoli priklju
ei k drugim sklopom, ko bo zadeva 
med preostalimi obCinami usklaje
na. Delitev na sklope sicer zagovar
jamo ze od zaeetka, tudi zakonodaja 
o javnem naroeanju je na tern podro
eju jasna. Zato bomo pri projektira
nju v celoti spostovali in upostevali 
izdelani IZP-projekt, kar prieaku
jemo tudi od preostalih obein. Za 
zdaj gre zgolj za projektiranje, kar 

T e dni ze potekajo dela na To
varniSki cesti v Kidrieevem, 
ki je se vedno tlakovana z 

granitnimi kockami, in sicer v delu 
pod nadvozom, kjer so kocke od
stranili, da so tako ohranili ustrezno 
viSino. V preostalem delu ceste bodo 
granitne kocke ohranili in bodo na 
novo utrjeno cestiSee preplastili z as
faltno prevleko; Investicijo vodi Di
rekcija RS za infrastrukturo, dela pa 
bodo trajala do letosnje jeseni. Po ce
lotni trasi 1,6 kilometra dolge ceste 
bodo uredili se odvodnjavanje in 
bankine ter namestili ustrezno pro
memo signalizacijo. 

V obeini Kidrieevo tudi ze tezko 
prieakujejo zaeetek gradnje cestne 
obvoznice v vrednosti skoraj 15 mi
lijonovevrov. Po informacijah mini
strstva za infrastrukturo bo projekt 
v viSini 6,67 milijona evrov sofi
nanciral Evropski sklad za regiomil
nirazvoj. 

Obnova Tovarniske ceste skozi Kidricevo Foto: Siavica PICERKO PEKLAR 

Obnova TovarniSke ceste v Ki
drieevem pa ni edina aktualna na-

Obvoznica bo potekala za Talu
mom oziroma industrijskim delom 
Kidrieevega, kar pomeni, dabo po
skrbljeno za dolga desetletja zeleno 

prometno razbremenitev kraja. To
vornih vozil, ki so ze desetletja stal
nica zivljenja v Kidrieevem, zaradi 
prometnih poti pa tudi sosednje 

obCine Hajdina, bo tako obeutno 
manj, saj bodo do industrijsko-po
slovne cone po izgradnji obvozni
ce pripeljala po direktni poti, ki 

Zupani slovenskogoriskih obcin 
so za prehod v "visjo prestavo". 
Foto: DarjaLUKMAN ZUNEC 

pomeni, da smo se z drugimi obei
nami pripravljeni sreeati tako pri 
prijavi projekta za erpanje EU-sred
stev kakor pri izvedbi. Nas del pro
jekta bo pravoeasno pripravljen za 
izvedbo," je na nekatere oeitke v jav
nosti jasno odgovorila Vudler Berla
kova. 

Pet zupanov je jasno napovedalo 
tudi, da so, ee bo osnovni projekt za 
celoto ostal enak, pripravljeni sofi
nancirati tudi projektiranje drugih 
povezovalnih vodov in skupnega 
premozenja, ki so pomembni za nji
hove obeine, vendar po vnaprej do
govorjenih in potrjenih delezih, ki 
jih bodo pisno potrdili. "Primarnih, 
sekundarnih vodov in zelja obein pa 
seveda ne bomo sofinancirali;' je od
loena Vudler Berlakova. 

Iskanje kompromisa nujno 

Mestna obeina Ptuj (MOP) se je na to 
napovedano potezo ze odzvala in slo
venskogoriSke obeine obvestila, "da 

o bodo ustrezno spremenili IZP-pro
jekt, gaprilagodili potrebam preo':
stalih obein ter pri oddaji javnega 
naroeila projekt razdelili na sklope". 

Vudler Berlakova ocenjuje, da s 
tern MOP sarno potrjuje, kar konzor
cij petih obein pravzaprav zagovarja 
od zaeetka- nujno delitev na sklope. 
In dodaja: "Prav tako bodo sekun
dame vode in druge predloge obeine 
financirale vsaka za svoj del, kar je 
edino pravilno. Sicer pa menimo, da 
bi morale obCine same financirati 
tudi primarne vode, saj je iz pregle
dnih kart razvidno, da nimajo zveze 
s povezovalnimi vodi in povezava
mi med obeinami." 

kilometrov povezovalnega 
vodovoda bi radi dogradili v 

Siovenskih goricah 

ob vsej zgodbi se ni mogoee iz
ogniti slabemu vtisu, da je slo v do
govarjanju inJzvajanju sklepov med 
obeinami vse od leta 2015 marsikaj 
narobe. Cetudi bo poslej drugaee, 
ker se je del obCin odloCil za odloe
nejse ukrepanje, je najbrZ prieakova
ti, da zaradi zelo razlienih staliSe ali 
celo neodzivnosti nekaterih obein 
postopek za celovito oddajo projek
ta se dlje easa ne bo konean. Tako bi 
lahko bila zamujena tudi priloznost 
za erpanje denarja EU in drZave. 

se bo navezovala na glavno cesto 
Ptuj-Slovenska Bistrica in ki je tudi 
povezava z bliznjo podravsko avto
cesto. (ps) 


